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Weet niet precies waar hij op doelt in dat gesprek, maar geen verandering vanuit ons perspectief idd

Van: <BR ez oningen. nl>

Verzonden: dinsdag 12 september 2023 10:49

Aan: ERE JIBEM Gs oningen.nl>

Onderwerp: RE: Medewerking verzoek batterijopslagsysteem Westpoort

Goedemorgen ERE

Kun jij deze vraag beantwoorden? Volgens mij nog geen verandering?

Van: FH | LC Energy <BR cenergy.ni>
Verzonden: donderdag 7 september 2023 09:49

nan: ENED] NEEDS IEEE ©: oningen.n >;
EXER]

ENED] <INEKEDIMo: roningen.nl>
: ER BED <I o-=rwoude.nl>

Onderwerp: FW: Medewerking verzoek batterijopslagsysteem Westpoort

Beste meneerIEE
Naar aanleiding van ons telefoongesprek in reactie op deze email, zou u nog intern navraag doen. Mijn vraag is ofu dit inmiddels

heeft gedaan.

Daarnaast hebben wij vanuit onze organisatie ook nog een vraag met betrekking tot ons principeverzoek:

Kunnen wij uw email van 14 juli als een formeel besluit van de gemeente zien, in reactie op ons principeverzoek? Is dit

principeverzoek ook besproken in het College van B&W, of is dit alleen besproken binnen de ambtelijke organisatie?

Ik hoor graag van u.

Met vriendelijke groet,

LC Energy
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Van: | LC Energy

Verzonden: vrijdag 14 juli 2023 16:25

Aan: roningen.nl; EE JIBEM c:roningen.nl>
CC: ERR BED < IEEE 2 =rwoude.nl>

Onderwerp: RE: Medewerking verzoek batterijopslagsysteem Westpoort

Beste meneerIEE
Dank voor het bericht.

We hadden al bericht dat er op korte termijn geen grond beschikbaar was voor ons idee, maar het is nieuw voor ons dat wij als

bedrijf geen directe aanspraak zouden kunnen maken op grond, als hier grond voor beschikbaar is.

Er worden geregeld gronden uitgegeven voor bedrijven op Westpoort. Dat gebeurt dan op basis van onderhandelingen die met

deze partijen worden gevoerd. Dat lijkt me ook de gebruikelijke weg.

Wij zijn al meer dan een jaar in gesprek met de gemeente Groningen, waarbij we onze plannen hebben gepresenteerd en al meer

dan een jaar geleden grond voor deze plannen hebben aangevraagd. Voor de plannen voor een systeembatterij op deze locatie

waren wij de eerste en voor tijd ook de enige die hierover in gesprek was met de gemeente Groningen.

Wij weten ook dat de gemeente Groningen bezig is met beleid voor grote batterijen en dat dat er op korte termijn zal zijn. Onze

gesprekken met de gemeente Groningen hebben mede hiertoe geleid. Westpoort is hier, vanwege de aanwezigheid van

onderstation Vierverlaten, de uitgelezen locatie voor. Het kan dan naar onze mening niet zo zijn dat ons idee, nadat wij dit bij de

gemeente uitgebreid hebben gepresenteerd, door de gemeente wordt gekaapt en dat de gemeente dit vervolgens dan aan ‘de

markt’ aan de hoogste bieder gaat leveren. Dat lijkt me niet de manier waarop de gemeente om zou moeten gaan met

ondernemers die een idee hebben en die dit in een gemeente willen realiseren.

In afwachting van jullie reactie.

Met vriendelijke groet,

LC Energy

1500470 0047
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Verzonden: vrijdag 14 juli 2023 11:50

Aan: FREY BEY [IBEM a -clerwoudeni>
SE

ERED BEEREDI o :oningen.n >; [ENEDN ERED <IEESEDN  :oningen.nl>
Onderwerp: Medewerking verzoek batterijopslagsysteem Westpoort

Geachte heerBED.
Op 15 juni heeft u middels bijgevoegde brief namens Eelerwoude en LC Energy een verzoek ingediend tot medewerking aan

realisatie Batterij-opslagsysteem bij hoogspanningsstation Vierverlaten op bedrijventerrein Westpoort. Ik ben als projectmanager

van een deel van de bedrijventerreinen binnen de gemeente Groningen betrokken bij de projecten die spelen op Westpoort.

Begin 2023 heeft de gemeente Groningen u volgens uw schrijven laten weten dat er nog geen beleid binnen de gemeente is voor

batterij-opslagsystemen. Deze situatie is momenteel nog niet gewijzigd. Op dit moment wordt er door de gemeente Groningen

geen ruimte geboden voor batterijopslag en is hiervoor er geen grond beschikbaar op Westpoort. Mocht deze grond op termijn wel

beschikbaar komen dan zal deze niet onderhands of exclusief aan én partij worden aangeboden.

Mochten er vragen of onduidelijkheden zijn dan verneem ik deze uiteraard graag,

Met vriendelijke groet,

Projectmanager Stadsontwikkeling
roningen.nl

Gemeente
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